
Van: Kees Groenland (De Brink) <kees.groenland@debrinkobdam.nl> 

Verzonden: woensdag 4 maart 2015 19:30 

Aan: Mirjam Delaere 

CC: nico.bijman@debrinkobdam.nl 

Onderwerp: RE: Evaluatie Horecaverordening  

 

Geachte mevrouw Delaere, 

 

Via de heer Nico Bijman ontving ik uw e-mailbericht van 23 februari jl. met het verzoek namens Stichting 

De Brink Obdam te reageren op uw samenvatting. Ik spreek de wens uit dat mijn toelichting door u 

passend gebruikt zal worden in de evaluatie op de thans van kracht zijnde horecaverordening. 

 

Laat ik beginnen met de opmerking dat de horecaverordening niet via de website Gemeente Koggenland 

is te raadplegen. De betreffende hyperlink toont geen verordening! Ik heb dus niet de beschikking over 

de thans geldende horecaverordening. Graag ontvang ik van u één exemplaar.  

 

Graag ontvang ik ook van u een toelichting, inclusief vindplaats, op het al dan niet (verplicht) melden van 

bijeenkomsten van persoonlijke aard.  De tekst van de concept bijeenkomst is hier onduidelijk over. 

 

De omzet binnen De Brink is a.g.v. de horecaverordening teruggelopen. Wat ik in onze bespreking heb 

willen aangegeven is dat het financieel nadelige effect nog niet cijfermatig bekend was.  Overall is het 

bestuur ervan overtuigd dat de omzet en rentabiliteit hebben geleden onder de voor De Brink 

beperkende werking van de horecaverordening. De Brink heeft minder activiteiten van persoonlijke aard 

kunnen organiseren en dat brengt met zich mee dat het activiteitenniveau eenvoudiger is te managen. 

Immers minder activiteiten, is minder planning! Een voor de hand liggende ontwikkeling en conclusie. 

 

De Brink verzoekt inderdaad de huidige schenktijd te verruimen vanaf 11:00 uur (maandag t/m zondag) 

naar vanaf 10:00 uur. Voor de goede orde vermeld ik u dat m.i. de schenktijden voor dorpshuizen geldt 

op alle dagen in de week en er geen onderscheid is tussen doordeweekse dagen en het weekend. Een 

belangrijke doelgroep van De Brink zijn de ouderen (seniorenbond, Zonnebloem, bejaardensoos, etc.) 

onder ons en die willen als verzetje graag een borreltje drinken bij de activiteiten die voor hen dikwijls 

plaatsvinden in het eerste deel van de dag.  

 

Tot slot ziet De Brink ook graag de horecaverordening aangepast worden met de mogelijkheid tot het 

schenken van binnenlands gedestilleerd. De heer Tim Ursem van het Wapen van Obdam heeft zoals u 

bekend is daar geen bezwaar tegen. In de raadsvergadering van 2 december 2013 is het amendement 

met deze mogelijkheid m.i. ongelukkigerwijs van tafel gegaan, terwijl daarbij een beoogd en 

ondersteunend mondeling amendement door de heer Klok van het GBK op formele gronden door de plv 

┗ﾗﾗヴ┣ｷデデWヴ ふSW ｴWWヴ “く Vﾉ;;ヴぶ さﾗﾐﾆﾉ;;ヴざ ┘WヴS ｪWﾏ;;ﾆデく U ┣┌ﾉデ HWｪヴｷﾃヮWﾐが Wﾐ S;デ ｴWH ｷﾆ ook aangegeven in 

ons gesprek, dat dit voor het bestuur, de medewerkers en de vrijwilligers van De Brink een zeer 

bijzondere doch teleurstellende ervaring is geweest.  Het zou een goede ontwikkeling zijn als op basis 

van voortschrijdend inzicht deze evaluatie wordt gebruikt om de horecaverordening ook op dit punt aan 

te passen. 

 

Ik ben u erkentelijk voor de tijd die u voor ons heeft vrijgemaakt en het feit dat ik met mijn reactie een 

aanvulling heb mogen doen op uw verslag. 

 

Ik zie uw reactie en de door mij gevraagde informatie met belangstelling tegemoet. 



 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

C.N.M. (Kees) Groenland 

Stichting De Brink Obdam 

 

    

 

Van: Mirjam Delaere [mailto:M.Delaere@koggenland.nl]  

Verzonden: maandag 23 februari 2015 8:47 

Aan: Naber; 'nico.bijman@debrinkobdam.nl'; 'voorzitter@kerkoudendijk.nl' 
Onderwerp: RE: Evaluatie Horecaverordening  

 

Geachte heer bijman en de heer Wassenaar, 

 

Bij deze het stuk m.b.t. De Dorpshuizen zoals besproken.  

Graag hoor ik z.s.m. van u  of u zich hierin kan vinden.  

Het is kort dag maar ik wil morgen het stuk afronden en verzenden naar het college dit omdat ik de 

rest van de week vrij ben.  

 

Dorpshuizen.  

Op 18 februari 2015 is er zoals afgesproken een evaluatie geweest met de dorpshuizen deze is vooral 

gespitst op de Drank en horeca verordening uit deze evaluatie is het volgende naar voren gekomen. 

 

Kerk Oudendijk: 

Tevreden over hoe het gaat ze kunnen uit de voeten met de kaders die in de Drank en 

Horecaverordening genoemd staan. Wel geven ze aan dat ze het mooi zouden vinden als er meer beleid 

op maat gemaakt zou worden.  

 

De Brink: 

Er wordt aangegeven dat de omzet van de Brink terug loopt maar ze kunnen niet met zekerheid 

aangeven of dit komt door het minder organiseren activiteiten van persoonlijke aard. Wel geven ze aan 

dat het nu overzichtelijker is m.b.t. de planning van activiteiten. Graag zou de Brink zien dat de 

schenkingstijd wordt verruimd naar 10.00 uur in plaats van 14.00 uur door de weeks en 12.00 uur in het 

weekend. Dit omdat er activiteiten zijn met ouderen die voor die tijd plaats vinden.  Ook is en blijft de 

wens om binnenlands gedestilleerd te mogen schenken. De Brink heeft in 2014, 4 keer gebruik gemaakt 

van de mogelijkheid om feesten van persoonlijke aard te mogen organiseren.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

  

Mirjam Delaere | Medewerker Bouwen en Milieu (Drank- Horeca en APV) 

T (0229) 54 83 93 | werkdagen ma-di- wo-do  

Gemeente Koggenland | Middenhof 2 1648 JG De Goorn 

mailto:[mailto:M.Delaere@koggenland.nl]


Postbus 21 | 1633 ZG | Avenhorn  

www.koggenland.nl |  

 

 

 

Van: Mirjam Delaere  

Verzonden: woensdag 4 februari 2015 15:29 
Aan: Naber; nico.bijman@debrinkobdam.nl; 'voorzitter@kerkoudendijk.nl' 

Onderwerp: Evaluatie Horecaverordening  

 

Geacht heer, Naber, Bijman en Wassenaar, 

 

Eind 2013 is de Horecaverordening vastgesteld. Wij hebben toen met elkaar afgesproken dat wij het 

huidige beleid met name het aantal bijeenkomsten van persoonlijke aard met u zouden evalueren.  

 

Daarom nodig ik u graag uit op 18 februari 2015 om 15.00 uur op het gemeentehuis.  

 

Graag hoor ik van u of u aanwezig kunt zijn.  

 

Met vriendelijke groet, 
  

Mirjam Delaere | Medewerker Bouwen en Milieu (Drank- Horeca en APV) 

T (0229) 54 83 93 | werkdagen ma-di- wo-do  

Gemeente Koggenland | Middenhof 2 1648 JG De Goorn 

Postbus 21 | 1633 ZG | Avenhorn  

www.koggenland.nl |  
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